



\$0息 免手續費 兼賺現金回贈

推廣期內憑指定東亞銀行信用卡,透過電子網絡銀行服務成功繳付非東亞 銀行之信用卡、私人貸款或循環貸款,專享**免息免手續費**及最長可享 56天免息還款期,兼享高達HK\$600現金回贈。

推廣期:2019年8月4至29日(階段1) 2019年9月1至27日(階段2)

網上結餘轉戶累積總額	每階段最高現金回贈	推廣期最高現金回贈
HK\$5,000至少於HK\$9,999	HK\$40	HK\$80
HK\$10,000至少於HK\$49,999	HK\$80	HK\$160
HK\$50,000至少於HK\$99,999	HK\$140	HK\$280
HK\$100,000至少於HK\$199,999	HK\$200	HK\$400



「電子網絡銀行-網上理財」服務簡介 ▶



 ii. 倘若你的信用卡賬戶過去一年沒有透過電子網絡銀行服務繳款(包括已執行常行指示)至 高風險商戶(不包括:政府或法定機構、公用事業機構、教育:小學或中學、教育: 專上或專業學府),有關交易限額將會被重設為零。請親臨本行任何分行重新啟動此服務 及提高交易限額。

註:

- 合資格交易只包括成功透過電子網絡銀行服務之「繳款-賬單」功能下「銀行或信用卡服務」或 「信貸財務」類別,繳付非東亞銀行的信用卡、私人貸款或循環貸款賬戶結欠之網上繳費。
- 第1及2階段之現金回贈及豁免手續費之金額(每次交易繳費額之4%(i-Titanium卡/Flyer World Mastercard卡)/5%(其他信用卡),最低為HK\$100)將分別於2019年9月13日及2019年10月 16日存入指定信用卡賬戶,並顯示於結單內。
- 3. <u>免息還款期只適用於結單到期繳款日或之前以全數繳付結欠之賬戶。</u>
- 4. <u>預設繳款指示之執行日期並非於推廣期內進行及其他網上繳費均不適用。</u>
- 合資格交易金額須視乎指定信用卡賬戶於交易時之可用信貸限額而定。
 每個賬戶網上繳費
 之每日最高限額須視乎賬戶之設定而定,而最高限額為HK\$100,000。

如欲申請增加你的信用卡信貸限額,請於東亞銀行網頁<u>www.hkbea.com/creditlimit</u>下載及 填妥「個人信用卡信貸限額調整表格」。本行將於收妥所有所需文件及資料後的4個工作天內 以書面通知有關批核結果。

如有查詢,請致電客戶服務熱線:3608 6628。

條款及細則

借定唔借?還得到先好借!





0% interest No handling fee Enjoy cash rebate

Get an **interest-free** balance transfer with **no handling fee**, up to a **56-day interest-free repayment period** and earn up to a **HK\$600 rebate** by settling any outstanding balance for your non-BEA credit cards, personal loans, or revolving loans through Cyberbanking during the promotional period.

Promotional period: 4th – 29th August, 2019 (phase 1) 1st – 27th September, 2019 (phase 2)

Total Online Balance Transfer Amount	Maximum rebate per phase	Maximum rebate during the promotional period
HK\$5,000 to HK\$9,999	HK\$40	HK\$80
HK\$10,000 to HK\$49,999	HK\$80	HK\$160
HK\$50,000 to HK\$99,999	HK\$140	HK\$280
HK\$100,000 to HK\$199,999	HK\$200	HK\$400
HK\$200,000 or above	HK\$300	HK\$600

Cyberbanking - Internet Services Guide 🕨



- i. You can use your BEA Credit Card account number and Phone PIN to log in to Cyberbanking for the first time. If you need to reset your Phone PIN, please call our Customer Services Hotline for an instant reset.
- **ii.** Transaction limit for high-risk bill payments (excluding to any Government or Statutory Organisation, Utilities, Education: Primary or Secondary School, Education: Post-secondary or specialised Institution) will be reset to zero if you have not made such a transaction (including executed scheduled instructions) through Cyberbanking in the past year. Please visit any BEA branch to reactivate this service and increase the transaction limit.

Remarks:

- 1. Eligible transactions include online bill payments successfully made in the "Banking & Credit Card Services" or "Credit/Financial Services" categories under the "Payments Bills" function through Cyberbanking to settle the outstanding balances of non-BEA credit cards, personal loans, or revolving loan accounts.
- 2. An amount equivalent to the waived handling fee of 4% (for a i-Titanium Card/Flyer World Mastercard) or 5% (for other credit cards) of the payment amount per transaction (minimum: HK\$100) and the rebate for phases 1 and 2 will be credited to the relevant credit card account on 13th September, 2019 and 16th October, 2019, respectively, and will appear on the relevant statements.
- **3.** <u>The interest-free repayment period only applies to accounts that have been paid in full on or before the payment due date of the statement.</u>
- **4.** <u>All instructions of scheduled payments whose execution dates do not take place during the promotional period are excluded, as are other online bill payments.</u>
- **5.** The eligible transaction amount is subject to the available credit limit of the designated card account at the time of transaction. <u>The maximum daily limit for online bill payments is HK\$100,000 per account.</u>

If you would like to apply to increase the credit limit for your credit card, please download and

complete the "Personal Credit Card Credit Limit Adjustment Request Form" from the BEA website: www.hkbea.com/creditlimit. The Bank will notify you of the result in writing within 4 working days of receiving the required documents and information.

If you have any queries, please call our Customer Services Hotline on 3608 6628.

Terms and Conditions

To borrow or not to borrow? Borrow only if you can repay!